

Verslag

Vergadering	Regiegroep
Gehouden op	21 mei 2019
Opgemaakt door	Berry van 't Westeinde
Aanwezig	Liselotte Franssen (voorzitter), Mark van Oosterwijk, Christel van Neerven, Tess van de Wiel, Deborah Eikelenboom, Piet Verheijen, Arno de Laat, Erik Schellekens, Monique van Brederode, Berry van 't Westeinde (griffier)
Afwezig	Pernell Criens, Stijn van den Brekel, vertegenwoordiger college (VNG-congres)

1. Vaststellen agenda

De agenda wordt vastgesteld

2. Agenda's volgende avond: 18 juni 2019

A Beeldvormend: geen onderwerpen

B Oordeelsvormend:

De agenda is er gord gevuld met onder andere de woonvisie en de jaarstukken. Afgesproken wordt om goede afspraken te maken over de tijd die per onderwerp besteed kan worden.

* Presentatie BURAP (20.05 uur tot 21.05 uur)

De secretaris zal verzocht worden om de presentatie kort te houden (max 10 minuten) zodat er voldoende ruimte is voor gesprek.

* Raadsvoorstel Woonvisie 2019 (21.05 uur tot 22.05 uur)

Met betrekking tot de woonvisie wordt aandacht gevraagd voor de toezeggingen over de duurzaamheidslening.

Geconstateerd wordt dat technische vragen zoveel als mogelijk vooraf moeten worden gesteld. Vragen en antwoorden moeten goed gedeeld worden met de deelnemers aan de vergadering. Het is belangrijk om de rode draad vast te houden en dat de raadsleden vooral in gesprek gaan over wat men van de voorstellen vindt. Afgesproken wordt dat de onderwerpen waarover men wil spreken **voor maandag 17 juni, 12.00 uur** worden aangeleverd. De suggestie wordt gedaan dat bij loting de onderwerpen worden gekozen.

* Raadsvoorstel Jaarstukken 2019 (22.05 uur tot 22.35 uur)

* resterende tijd voor de twee voorstellen regio Hart van Brabant

C Besluitvormend:

Afgesproken wordt dat de besluitvormende vergadering begint om 19.00 uur en duurt tot 20.00 uur. Met betrekking tot het krediet voor uitbreiding groepsruimten van de school wordt geconstateerd dat de ingekomen brieven aanleiding geven tot vragen - oa over de ruimtelijke

aspecten/vergunningverlening. Het college wordt gevraagd om een reactie op deze brieven. De agenda wordt vastgesteld. Monique van Brederode geeft aan dat zij terug zal komen op de [motie laagfrequent geluid windturbines](#).

3. Vaststellen vergaderplanningen

De regiegroep constateert dat er steeds meer behoefte is aan ruimte voor oordeelsvormende bespreking. Verzocht wordt om beter duidelijk te maken dat er op de avonden waar besluitvorming plaatsvindt, ook ruimte moet zijn voor oordeelsvorming. De 2 extra vergaderingen met betrekking tot participatie over begroting zijn in het schema opgenomen. Afgesproken wordt een datumprikker te doen voor de raadsconferentie.

4. Planning volgende vergaderingen

De planning wordt vastgesteld. Voor 2 juli wordt vastgehouden aan bespreking van het rapport van de Rekenkamercommissie. Wanneer ruimte moet worden gemaakt voor oa bespreking stuk over de begroting, dan kan dat in plaats van de inclusieagenda.

Rondvraag

Voor het traject collectief leren wordt in oktober een bijeenkomst voor de 4 deelnemende gemeenten gepland. Bij deze bijeenkomst moeten 3 tot 4 raadsleden beschikbaar zijn. Afgesproken wordt dat de samenstelling van de afvaardiging nader wordt afgesproken als er een datum bekend is.

Niets meer aan de orde zijnde, sluit de voorzitter rond 21:10 uur de vergadering.

Actielijst regiegroep bijgewerkt t/m: 21 mei 2019 (grijs is afgewerkt)

Nr.	Datum	Wie?	Wat?	Afdoening
1.	21/5/2019	College	<i>Gemeenschappelijke Regelingen begroting/jaarrekening RAV (incl. wijziging regeling), Veiligheidsregio en Omgevingsdienst</i> Het college wordt verzocht deze voorstellen voor de regiegroep van 4 juni aan te leveren, zodat deze direct besluitvormend kunnen worden besproken in de raad van 18 juni.	Met uitzondering van de RAV zijn de voorstellen ontvangen.
2.	21/5/2019	College	<i>Voorjaarsnota</i> : het college stuurt uiterlijk op 29 mei op basis van wat is besproken in de oordeelsvormende vergadering een voorstel voor het verdere	IS gebeurd. Voorstel is benut voor het amendement door de raad.

Nr.	Datum	Wie?	Wat?	Afdoening
			proces voorjaarsnota én geeft een opsomming geeft van de inhoudelijke kaders die door de fracties zijn meegegeven tijdens de oordeelsvormende vergadering.	
3.	21/5/2019	Wethouder Poos	<i>Wat verder ter tafel komt - Evaluatie Tilburgsweg</i> Bereidt een voorstel voor over het soort evaluatie voor de Tilburgseweg.	
4.	6/5/2019	Griffier	<i>Gôolse democratie</i> De bemensing van gremia zal op nader te bepalen wijze in de besluitvorming worden betrokken.	Opgenomen in het voorstel.
5.	6/5/2019	Griffier	<i>Rechtspositie raadsleden</i> Een memo/voorstel hierover zal aan de regiegroep worden voorgelegd.	
6.	17-12-2018	Griffie	<i>Evaluatie begrotingsbehandeling</i> Afgesproken wordt dat de griffie een aantal opzetten maakt. In januari verwacht de regiegroep een voorstel hiervoor.	Door de wijze waarop de behandeling van de voorjaarsnota en begroting in 2019 verloopt, zal behandeling anders zijn dan in andere jaren. De inrichting van de begrotingsbehandeling is mede afhankelijk van de voorbereiding de komende maanden.
7.	11-02-2019	Stijn vd Brekel	<i>Beeldvorming over insecten</i> Stijn zorgt voor een document dat als basis kan dienen voor een gesprek hierover	n.t.b.